
Verslag Algemene Leden Vergadering EZC 

Datum en tijd : 18 oktober 2022 van 20.00 tot 21.00 uur  

Locatie : Het Slagman  

Van : Armand Dohmen (plv. notulist) 

Deelnemers : DB leden (H. Wormeester, T. Veldhuizen, M. van der Kieft, A. Dohmen, en kandidaatJ. 
Kors)  

Leden EZC: (presentielijsten) 

 

1 Opening 

De voorzitter opent om 20.15 uur de vergadering 

2 Mededelingen 

Vaste notulist is helaas afwezig. 

Bestuur streeft naar ALV in juni om dan meer combinaties mogelijk zijn (kampioenschappen, 
Financiën vaak niet gereed, badwaterhuur dan pas). 

3. Financiën 2021 

De penningmeester licht het beeld van 2021 toe. Dit is helaas nog steeds niet compleet vanwege het 
ontbreken van de eindfacturen van zowel Sportaal als sleuteldienst. 

4. Ontwikkeling financiën 

Neerwaartse tendens in leden aantal.  Gelukkig is er iemand voor sponsoring gevonden. Onduidelijk 
of tarieven gewijzigd gaan worden ivm de sterke stijgingen in energietarieven. 

5. Bestuurssamenstelling 

J. Kors wordt voorgesteld als penningmeester. A. Dohmen zal voorlopig de rol van bestuurslid 
vrijwilligers invullen. Bij acclamatie wordt dit goedgekeurd. 

De bestuursondersteuner zal ook binnenkort stoppen met haar werkzaamheden. 

Vooruitlopende is wel de inschrijving bij de Kvk voor A. Dohmen gedaan vanwege de UBO registratie 
en de machtigingen voor de bank. 

6. Vrijwilligers 

Een nieuw overzicht van taken wordt gepresenteerd. Het betreft bestaand en gewenste functies. Bij 
veel bestaand functies worden door enkele personen meerdere functies vervuld. Aanvulling is dus 
hard nodig. Dit is ook de belangrijkste driver achter de tariefdifferentiatie in de contributie. 

Goede nieuws is dat er iemand gevonden is om sponsoring aan te pakken.  

Vraag: verzoek om ook op de  Lijst de bezetting aan te geven. 

Opmerking: Let op privacy regels als aandachtspunt bij die functionaris en de communicatie 
daarover. Er wordt een suggestie gedaan voor een persoon. 



Oud papier: Twente milieu weer benaderen 

 

 

7. Rondvraag/sluiting 

Nieuwe zwembad wordt kort toegelicht door de voorzitter 

 

Sluiting om  uur 

 


